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No obstant, s'acorda citar a la Sra. Neus Torres a la propera reunió, per tal de que 

exposi de manera concreta la seva petició i així poder estudiar-la detingudament. 

2. Dinar de trobada de cabrianesos al "Centru".

Per unanimitat deis assistents, s'acorda que aquest tradicional dinar celebri aquest any 

una nova edició i es presta la seva conformitat a que el mateix es dugui a terme al 

"Centru". 

En aquest moment de la reunió, es tracta una petició sobrevinguda formulada per 

l'Escola "Els Pins", per tal de que es presti "El Centru" per dur-hi a terme un Festival 

d'Arts Escéniques, d'una durada de 5 dies, a comptar a partir de demá 

Al respecte, donada la poca antelació amb la ha estat formulada aquesta petició 

s'acorda fer un escrit advertint de la necessitat de que s'avisi als membres de l'OTP, 

en aquestes situacions, amb un marge de temps raonable. 

4. Petició Ajuntament de posar retol de Municipi de la República Catalana.

En el darrer Ple de l'Ajuntament de Sallent, s'aprova posar a les entrades del municipi, 

el rétol de Municipi de la República Catalana. 

Els membres de l'OTP, acorden per unanimitat fer-ho extensiu a l'agregat de 

Cabrianes. La Sra. Pilar Sala, fara al respecte, la corresponent sol-licitud a 

l'Ajuntament de Sallent, mitjan�ant un escrit. 

5. Via pública.

En aquest punt de l'ordre del dia es dóna compte de les actuacions efectuades. Les 

mateixes han consistit principalment en la neteja deis arbres del C/ Ginesta, on s'hi ha 

dut a terme una esporga alta. El regidor Salvador Sibila, s'ha compromés a fer una 

repassada l'any que ve. 

El Sr. Lluís Ubach, proposa i s'acorda posteriorment, que l'agutzil dugui a terme una 

neteja deis safarejos de la Fabrica a efectes de preservar el patrimoni cultural de 

Cabrianes. 

Per altra banda, s'estima pertinent anar pensant en diverses propostes a realitzar, per 

tal de cobrir el nou horari de l'agutzil. La Sra. Rosa Oller, proposa la neteja del Pont 

Romanic. 

6. Precs i preguntes

En aquest punt de l'ordre del dia, es proposa actualitzar el web de Cabrianes i vetllar 

per tal de que es puguin compaginar els espectacles que es celebrin al "Centru" i a 

l'espai cultural Fabrica Vella. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 

són les 21 :22 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretaria en dono fe. 


